
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte för ungdomssektionen Kågeröds BoIF 25/2 2019 

Närvarande: Magnus Olofsson, Joakim Dyberg, Charlotte Ritter Jespersen 

1. Mötet öppnades av ordf. Magnus Olofsson 

2. Magnus informerade att vi kommer att försöka få till en tränarutbildning C 

tillsammans med Billesholms IF och Billesholms IK. 6 ledare inom Kågeröds 

BoIF har anmält sitt intresse. Det beslutades också att vi ska skriva en policy 

att vi vill att alla tränare/ledare ska ha minst Tränarutbildning C för att få träna 

våra Barn och Ungdomar.  

3. Domarutbildning är bokad till onsdagen den 27e Mars klockan 18 på 

Brahevallen. Denna utbildning är obligatorisk för alla inom föreningen som 

fyller 13 i år och vi vill att alla tidigare utbildade domare också kommer. Nytt 

för i år är att det inte är separata kvällar för ny och gamla domare utan detta är 

de enda. 

4. Den definitiva serieindelningen är klar för våra lag och Magnus kommer inom 

kort skicka ut förslag på schema för hemmamatcher. Kom gärna med speciella 

önskemål snarast. Matcherna ska vara registrerade i Fogis senast den 20e 

Mars. 

5. Vi har inte fått något svar på skrivelsen som vi skickat till huvudstyrelsen men 

hört att de hade frågor som de ville diskutera vid nästa huvudstyrelsemöte. 

6. En kontaktlista för alla ledare efterfrågades och Magnus skulle titta på det. 

7. Då Lunnaskolan planerat en föräldrarkväll den 11e Mars så kommer vår 

föräldrarutbildning flyttas till måndagen den 18 Mars. Vi ber alla 

tränare/ledare och lagrepresentanter att slå ett slag för denna och hoppas på 

många deltagare.  

8. Idrottsplatföreningen har beslutat om en städdag den 30e mars och vi i 

ungdomssektionens styrelse hoppas att så många som möjligt kommer på 

denna för att göra fint på vår vackra idrottsanläggning. Återkommer med mer 

information kring detta men anmäl gärna ert intresse redan nu. 

9. Vi diskuterade de nya spelreglerna och vilket material som skulle behövas och 

vi ber alla ledare att snarast anmäla eventuella behov till U-styrelsen. 

10. Vi vill också påminna om hur viktigt LOK-stödet är för vår förening och vill 

att ni är så nogranna ni kan med att registrera närvaro på laget.se 

11. Magnus informerade om situationen med vårt p16 lag som senare blev ändrat 

till ett p14 lag men tyvärr efter ett par avhopp till tvingades vi att lägga ner det 

laget också. Vi har gjort vad vi kan med att erbjuda spelarna att träna med 

andra lag men tyvärr kommer vi nog tappa någon till. Vi är ledsna över att det 

blivit som det blivit men känner att vi från klubbens sida gjort allt vi kunnat 

göra för att få till det. 

12. Nästa möte bestämdes till 25 Mars då vi också kommer ha lagledarmöte. 


